
Anteckningar vid jaktledarmöte den 17/11-13. 

1. Ordförande hälsar alla välkomna till årets sista jaktledarmöte. 

2. Per-Gösta redogör för årets avskjutning hittills, det har fällts 33 djur(9 tjurar, 8 

kor/kvigor och 16 kalvar) vilket anses som ett gott resultat utifrån målet på 36 djur. 

Tidigare beslut om tilldelning skall gälla oförändrat. 

3. Rapporteringen har i stort fungerat bra, men det påpekas att all avskjutning skall 

rapporteras i viltdata. 

En kalvavgift saknas (100 kr) och alla rapportörer bör kolla att rätt inbetalning gjorts. 

4. För att göra det tydligare för kassören vilka som betalar tilldelas varje jaktlag ett 

nummer som skall anges vid inbetalningen (se nedan). Skicka gärna också ett kort 

mail till kassören där ni i klartext anger vilket lag det gäller och vilka djur som fällts. 

1. Nyträsk/Säljedal/Lundbacka jaktlag 

2. Degerträsk jaktlag 

3. Stavalund jaktlag 

4. Dallidens vvo 

5. Stavaträsk jaktlag 

6. Brännbacka jaktlag 

7. Kvarnfors jaktlag 

5.  Två nya jaktlag har inkommit med ansökan om att ansluta sig, Rörträsk c:a 125 ha 

och Björkträsk c:a 250 ha. Vi beslöt att godta dessa ansökningar. Vidare måste 

Degerträsk göra en justering utifrån sitt nuvarande markinnehav. 

Styrelsen uppdras att hantera ansökningarna gentemot länsstyrelsen. 

6. Betesskador: Kvarnfors, Degerträsk, Nyträsk, Dalliden och Stavaträsk rapporterar 

små/inga betesskador. Vissa skador i Stavalund och en del i Brännbacka. 

7. Varierande tillgång på älg, men inga älganhopningar (ännu) 

8. Björn har före och under jakten setts i Kvarnfors, Dalliden och Nyträsk. En mårdhund 

har fångats i Kvarnfors. 

9. Nästa styrelsemöte blir den 19/1 2014 

 

Noterat av Lars Lundmark 


